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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 10.08.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de dl. Cazan Florian care a fost alasă preşedinte 

de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.149/2012 adoptată prin 
votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Cazan Florian : 
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 17 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Dan Nicolae Robert, Mărginean Alexandru, Rusu 
Constantin, Aldea Ana Maria. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept:dl. primar Arion Viorel şi dna 
Ciocîrlie Odeta care îl înlocuieşte pe d-nul Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi, şi propune modificarea acesteia după cum 
urmează: 
 
 Dl primar Viorel Arion:  

 „Ordinea de zi se modifică prin retragerea de pe ordinea de zi a punctului 4. Proiect 
de hotărâre pentru modificarea  Hotărârii  Consiliului  Local  nr.229/2011 privind stabilirea 
impozitelor şi taxelor  locale pe anul 2012. Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.” 
 

Dl. Cazan Florian:  
„ Supun la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă în unanimitate.” 
 „Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
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                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
               -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-na Baboş Aranka care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Baloşin Nicolae care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură –aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Aş avea câteva întrebări, către cei de la finanŃe, să ne prezinte aceste modificări. Cât 

e profit cât sunt pierderi, ca să ştim ceea ce votăm, nu toată lumea se pricepe să citească actele 
care sunt puse la dispoziŃie. Un minut să ne spună despre ce este vorba, ca să votăm în cunoştinŃă 
de cauză.” 

 
Dl. Cazan Florian:  
„Dl. Magaon, la comisie nu aŃi avut bugetul aici?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Ba da, dar trebuie să ne spună care sunt beneficiile, e normal să ni se prezinte un pic 

această situaŃie, generalităŃi din acest punct de hotărâre.” 
 
Dl. primar Arion Viorel:  
„Dl. Magaon, este vorba de aceeaşi discuŃie pe care am avut-o şi la şedinŃa trecută, 

când am avut pe ordinea de zi scoaterea sumei de 8 miliarde şi pe care acum trebuie să-i punem la 
loc.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Da, e foarte bine, suntem de acord, dar de ce s-a făcut, motivul şi dacă este 

beneficiu, deficit şi aşa mai departe.” 
 
Dl. Cazan Florian:  
„Dl. Magaon, aŃi citit nota de fundamentare? singura modificare care există aici, o 

avem în adresa trimisă nr.2214 a DirecŃiei Generale de FinanŃe Publice a JudeŃului Hunedoara 
anexată, prin care ni se comunică alocarea sumei de 800 de mii de lei din fondul de rezervă 
bugetară la dispoziŃia Guvernului prevăzut în bugetul de stat pe anul 2012, pentru unele unităŃi 
administrativ-teritoriale, conform Hotărârii de Guvern nr.705/2012, este necesară suplimentarea 
bugetului local în trimestrul III cu această sumă. Ce nu înŃelegeŃi?” 
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Dl. Magaon Jane:  
„Să vină de la acest compartiment să ne spună….” 
 
Dna Ciocîrlie Odeta:  
„Dl. consilier, cu respect, vă rog, aveŃi comisiile înainte de şedinŃa, şi colegii din 

departamente vă stau la dispoziŃie pentru întrebări. Toate aceste detalii şi nelămuriri trebuie să le 
cereŃi în şedinŃele de comisii.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.156/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
A sosit în sal ă dl. Dan Nicolae Robert, num ărul consilierilor locali prezen Ńi la 

şedin Ńă este de 18 în momentul de fa Ńă. 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului 
Hunedoara la Carnavalul Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în 
perioada 24-26 august 2012. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-na Baboş Aranka care prezintă raportul comisiei juridice –aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură –aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.157/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 3.500 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara,  pentru acoperirea unor cheltuieli care urmează a fi 
efectuate cu prilejul organizării festivalului "Miss Romanca Hunedoara 2012". 
                  -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 
favorabil 

- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură –aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
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Dl. Bucale Ń Marian : 
„Eu sunt de acord cu acest proiect de hotărâre Miss ROMANCA, în municipiul 

Hunedoara sunt 90% români şi 10% romi, deci în principiu eu sunt de acord.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.158/2012 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 

consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii  Municipiului Hunedoara cu 
S.C. „KOMORA ANIFLOR” S.R.L. în vederea organizării şi desfăşurării „Festivalului Berii” în 
Municipiul Hunedoara, în perioada 31.08.2012-02.09.2012. 

- d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget–aviz 

favorabil 
- d-na Baboş Aranka care prezintă raportul comisiei juridice–aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism–aviz favorabil 
- d-lui Baloşin Nicolae care prezintă raportul comisiei de comerŃ–aviz favorabil 
- d-lui Leu Mihai care prezintă raportul comisiei pentru cultură–aviz favorabil 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Magaon Jane:  
 „M-am uitat la comisii peste acest proiect, şi ce să zic, primăria are prea mulŃi bani, şi 

numai că nu ne rugăm de această firmă să facă Festivalul Berii. Nu am nimic împotrivă să facem 
Festivalul Berii, dar cred că este un lucru urât din partea primăriei că vrea să facă contract cu 
această firmă, şi vrea să ne încerce vigilenŃa ca să votăm. Ştim că această firmă, dacă dvs. nu ne-
aŃi pus la dispoziŃie, este înfiinŃată în 2010, funcŃionează din 2011, pe 2011 a avut datorii la stat 481 
de lei, şi bilanŃul nu-l are depus nici pe 2010 nici pe 2011. Ni se comunică de la FinanŃe că nu ne 
poate da numărul de angajaŃi, dar se spune că ar fi numai un angajat, dar cifra de afaceri nu se ştie 
…. Cam astea sunt datele pe care le-am obŃinut de la FinanŃe şi pe unde m-am interesat eu, ca să 
văd cu cine facem contract. Eu consider că Festivalul Berii este o treabă serioasă pentru municipiul 
Hunedoara, şi trebuie să facem acest festival, dar haideŃi să fim serioşi. Când veniŃi să ne asumăm 
asemenea lucruri, să votăm în cunoştinŃă de cauză şi să avem firmă serioasă. Să găsim o firmă 
serioasă care să vină să facă acest festival, dacă nu, să facem noi primăria. Primăria, consilierii, 
sunt atâŃia angajaŃi care pot să facă acest festival. Nu sunt de acord cu acest contract cu această 
firmă 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
 „Vreau să ştiu dacă este cineva de la această firmă în sală? Cred că nu este. Vroiam 

să pun o singură întrebare. Câte evenimente de genul acesta a mai organizat? Iar referitor la 
program…o să fie cântăreŃi de muzică uşoară, populară? cine? şi aşa mai departe, câŃi? cum se 
face programul. Poate ne spune dl. primar, care a iniŃiat acest proiect de hotărâre câte evenimente 
de genul acesta a mai organizat Komora Aniflor, de pe str. Mureşului nr.7.” 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Aş vrea să spun dl. consilier Dan Robert că şi în administraŃia trecută, tot la fel s-au 

organizat asocieri, şi ştie foarte bine că din aceste asocieri care s-au făcut cu firme pentru 
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organizarea evenimentelor, Primăria a ieşit mult mai bine decât atunci când a organizat singură. 
Când a organizat singură, ştiŃi că din sponsorizările care au venit nu au acoperit nici jumătate din 
cheltuielile care au fost. Prin aceste contracte Primăria vine cu un spaŃiu pe care îl alocă 
desfăşurării evenimentului, nu cred că există nici un risc într-o colaborare cu o firmă, pentru că 
primăria nu pune banii la dispoziŃie ci doar terenul, deci se obligă să facă ea evenimentul.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Cred că nu aŃi înŃeles sensul întrebării mele. Am întrebat foarte simplu câte 

evenimente a organizat, şi în contractul de asociere să fie stipulat foarte clar ce formaŃii aduce şi 
aşa mai departe, atâta am vrut.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Există un termen până la data de 25 când trebuie să vină cu toate …” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Noi votăm azi.” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Are termen până în 20 august, când trebuie să prezinte programul festivalului, este la 

fel cum a fost şi anul trecut.” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Era bine să fie programul acum….” 
 
Dl.Cazan Florian:  
„Dl. consilier, programul va veni până în data de 20…” 
 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă.  
 
Dl. Magaon Jane:  
„Dvs. sunteŃi de acord să facem cu o firmă falimentară? Care nu are depuse bilanŃurile 

la finanŃe nici pe 2010 nici pe 2011? Aici e problema. Noi mergem la lucru cu o firmă care este 
falimentară? Asta întreb, sunteŃi de acord, şi dacă sunteŃi de acord, eu nu am nimic împotrivă.” 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Prin această hotărâre dăm un mandat pentru negocierea contractului respectiv, dacă 

nu se votează nu se va face.” 
 
Dl.Cazan Florian:  
„Dl. fost viceprimar, cât a costat primăria anul trecut Festivalul Berii?” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Nu mai cunosc cifrele exact.” 
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Dl. Voinia Claudiu:  
„Ar trebui să avem un raport cu situaŃia cât a costat anul trecut, cât ne va costa anul 

acesta. Dacă ne va costa mai puŃini bani, să se facă, dacă va costa mai  mulŃi bani vom solicita 
explicaŃii. Contează mult câŃi bani punem noi jos din partea municipiului.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Destui. Curentul nici o dată nu sa plătit de către primărie, s-a plătit de către firmă.” 
 
Dl.Cazan Florian:  
„ObligaŃiile noastre sunt trecute în contract clar.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Sunt. CitiŃi-le şi dvs. curentul îl plăteşte primăria. Aştept răspuns. Eu am întrebat 

facem asociere cu această firmă falimentară? A venit cineva să ne prezinte această firmă? CâŃi 
angajaŃi are. Noi vrem să se facă. HaideŃi să găsim o firmă serioasă ca să facem aceste zile ale 
berii, nu să ne batem joc. Eu ca şi consilier nu pot să votez cu o asemenea firmă. 

 
Dl.Cazan Florian:  
„Am înŃeles.” 
 
Dl. Bucale Ń Marian:  
„Pe această firmă o susŃineŃi aşa tare, trebuie să ştim, după festival, dacă şi-a mărit 

bugetul, dacă va depune bilanŃ, dacă va face profit, o susŃinem aşa tare parcă am fi nişte copii. Să 
spunem, sunt interese, şi atunci înŃelegem, dar  nu aşa ne prosteşte, eu cred că suntem un consiliu 
serios şi rog pe toată lumea să privim cu seriozitate banii publici. Nu aşa, închidem gura. S-au pus 
întrebări punctuale. Văd că nu se spune nimic despre firmă. Nu avem nimic împotrivă, dar o firmă 
serioasă depune bilanŃ, are angajaŃi şi aşa mai departe. Despre această firmă nu ştim nimic…….” 

 
Dl primar Viorel Arion:  
„După cum ştiŃi anul trecut a fost o propunere în consiliul local să se aloce suma până 

în 3 miliarde jumate, noi am votat până în 2 miliarde, de cheltuit s-au cheltuit mai puŃin cu 200 de 
milioane decât s-au cheltuit anul trecut. FiŃi convinşi că şi după Festivalul Berii vom prezenta un 
raport în care vom scrie cât s-a cheltuit cum s-a făcut şi ce venituri a avut această firmă.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„Dl. primar, încă o dată vă întreb, dvs. sunteŃi de acord să facem o asociere cu  o firmă 

falimentară. O întrebare sunteŃi de acord, ca primar sau ca şi viceprimar, să facŃi o asociere cu o 
firmă falimentară?” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  

    „Falimentară, este un termen pe care îl spuneŃi dvs.” 
 

Dl. Magaon Jane:  
     „Nu-l spun eu. Dvs. aveŃi firmă? Firma care nu depune bilanŃ nici pe 2010 nici pe 

2011, este o firmă falimentară.” 
 

Dl. Leu Mihai:  
„Dl. Magaon, haideŃi să facem noi, primăria.” 
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Dl. Magaon Jane:  
     „Sunt de acord.” 
 

Dl. Leu Mihai:  
     „HaideŃi să aprobăm un miliard. Sau un miliard jumătate şi să facem noi.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Este o firmă care a venit cu o propunere, dacă erau mai multe firme, vă prezentam 

mai multe oferte.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Vrem să se facă această sărbătoare pentru hunedoreni, dar să fim serioşi. În 

condiŃiile acestea noi părem neserioşi, asta mi se pare mie.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl.Cazan Florian:  
„Dl. consilier, este o scrisoare de intenŃie…” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Dacă în 20 veniŃi cu un program de doi lei, mai este timp?” 
 
Dl.Cazan Florian:  
„Este timp.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Este?” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”, 4 voturi „împotrivă” (Dan Nicolae 

Robert, Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) şi 1 „abŃinere”(Fărcaş Bianca). 
Art. 1-3  se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi „împotrivă” (Dan Nicolae Robert, 

Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) 
Hotărârea nr.159/2012 se aprob ă se aprob ă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi 

„împotriv ă”(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane) 
 

La punctul 5 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre  privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara.  
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget. – aviz 
favorabil 
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- d-na Baboş Aranka care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Baloşin Nicolae care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Balo şin Nicolae:  
„Vreau să fac un amendament la această hotărâre, în anii anteriori când s-a modificat 

consiliul de administraŃie, în hotărâre au fost nominalizaŃi şi administratorii propuşi ca mandatul 
reprezentantului în AGA să fie un mandat cu ceea ce merge să aleagă şi automat se schimbă şi 
actul constitutiv, prin schimbarea administratorilor şi atunci propun următorul amendament: 

 
Art.1  Se mandatează domnul ANDRAŞ VASILE-MARCEL, în calitate de reprezentant 

al Consiliului Local al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. ECO SID 
S.R.L. Hunedoara, ca în Adunarea Generală a AsociaŃilor din data de 13.08.2012, să procedeze 
după cum urmează: 

I. Să aprobe Hotărârea Adunării Generale a AsociaŃilor la S.C. ECO SID S.R.L. 
Hunedoara, privind numirea administratorilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara, 
respectiv a d-lui Moise Adrian, a d-lui Lovasz Iosif şi a d-lui Ecsy Carol. 
Art. 2   - Aprobă modificarea Statutului şi a Actului constitutiv ale S.C. ECO SID S.R.L., 

aprobate prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 267/2008, privind aprobarea 
schimbării formei juridice a SocietăŃii Comerciale ECO SID Hunedoara din societate pe acŃiuni în 
societate cu răspundere limitată, cu modificările şi completările ulterioare, în conformitate cu 
prevederile art. 1 din prezenta hotărâre.  

O să dau şi compartimentului juridic un model la fel ca să aveŃi pentru modificarea 
hotărârii.” 

Se supune la vot amendamentul dl. consilier Baloşin Nicolae. 
 
Amendamentul întruneşte 13 voturi „pentru” şi 5 voturi „abŃineri” (BucaleŃ Marian, 

Artean Mircea, Vasilescu Tatiana, Magaon Jane, Dan Nicolae Robert.) 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi „abŃineri”(Dan Nicolae 

Robert, Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) 
 
Art. 1-3 se aprobă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi „abŃineri”(Dan Nicolae Robert, 

Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) 
Hotărârea nr.160/2012 se aprob ă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi 

„ab Ńineri”(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane). 
 

La punctul 6 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăŃii 
consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului 
Consiliului Local  al Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. PARC 
INDUSTRIAL S.R.L. Hunedoara. 
                 -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei NoghiŃă LuminiŃa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget– aviz 
favorabil 
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- d-na Baboş Aranka care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Baloşin Nicolae care prezintă raportul comisiei de comerŃ – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

Dl. Magaon Jane:  
„Ce vreau să spun? Printre altele, referitor la Parcul Industrial în perioada 2008-2012 

am fost reprezentant al consiliului local în consiliul de administraŃie la parc, şi printre altele cunosc 
situaŃia destul de bine şi pot să vă spun că este o situaŃie extraordinară, una peste alta de abia îşi 
luau aceşti domni, în număr de 3, salariile. Acum să mai suplimentăm cu 3 angajaŃi această 
organigramă mi se pare o aberaŃie. Ori vrem să distrugem ce este şi acolo, ori vrem să ne plătim 
nişte datorii, ceea ce nu cred că este normal. Ştim că în mandatul 2004-2008 s-a adus o armată din 
Combinat, în 2008-2012 şi-a adus toată secta lui, acum urmează alŃii? Pun o întrebare. Chiar 
credeŃi că nu se vede? Nu avem bani în buget, dar tot facem angajări, tot facem…până când, 
haideŃi să fim un pic rezonabili, Parcul Industrial merge greu, nu ştim cum să facem să aducem 
investitori, să aducem bani, haideŃi prima dată să aducem bani şi dacă merge bine Parcul Industrial 
să facem angajări, dar prima dată să aducem investitori şi să angajăm persoane din Hunedoara.  

În 2004 când a plecat Mariş din primărie am venit consilier, ştiŃi câŃi angajaŃi erau în 
primărie? 111, vă spun eu, şi treburile mergeau mult mai bine ca şi acum. MergeŃi să luaŃi o hârtie 
din primărie, să vedeŃi pe la câte uşi te plimbi, nu se poate, şi numai facem angajări. PuteŃi să faceŃi, 
şi aşa suntem în minoritate, degeaba vorbesc 4-5 împotrivă, dar sunt banii publici, bani din 
Hunedoara, bani pe care trebuie să-i gestionăm, dacă aşa îi gestionăm, iertaŃi-mă dar şi aceşti 3 
oameni, într-un an de zile iau în jur de 10 mii de lei noi, cu dări la stat şi aşa mai departe, sunt bani 
publici, sunt bani cu care se poate face altceva. Atât am avut de spus.” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Dl Klusch este prezent la această şedinŃă, şi aş dori să-l întreb în momentul de faŃă 

care este situaŃia financiară a Parcului Industrial? Cât sunt veniturile şi cât sunt cheltuielile?” 
 
Dl. Klusch Mihail:  
„Veniturile noastre vin din taxa de administrare, redevenŃa intră la veniturile primăriei. 

Acum suntem pe plus, în jur de 60-70 de milioane, bani care pot să fie sau care nu pot să fie, dacă 
am recupera şi toate datoriile am avea mai mult, dar…” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„După părerea dvs. activitatea parcului s-a îmbunătăŃit în aşa fel încât se mai poate 

mări numărul de angajaŃi?” 
 
Dl. viceprimar Bobou Ńanu Dan:  
„Asta nu e întrebare.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Ba e întrebare, dar poate răspunde iniŃiatorul.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„În primul rând, dvs. ar trebui să daŃi raportul pe ce aŃi făcut dvs. pentru Parcul 

Industrial, dacă mă întrebaŃi pe mine ce s-a întâmplat în Parcul Industrial, eu la rândul meu trebuie 
să vă întreb pe dvs.. IntenŃia noastră este să dezvoltăm acest parc, şi asta este şi motivaŃia.” 

 
 



10 
 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
„DezvoltaŃi-l şi după aceea se fac angajări.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Dacă vreŃi să-mi daŃi lecŃii de cum se conduce o primărie, vă aştept la mine în birou şi 

cu mare drag discutăm.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Nu vreau să vă dau nici o lecŃie.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„Deci intenŃia noastră este să dezvoltăm acest parc industrial, am declarat şi public, 

este primul pas pe care vrem să-l facem.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„ Am să vă pun o întrebare personală, atunci.” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„O aştept cu interes.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Cu ce s-a îmbunătăŃit activitatea Parcului Industrial….” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„…poate îmi faceŃi şi un ghid…” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„…pentru ce să vă fac ghid?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„…din experienŃa dvs.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„…un ghid, pentru ce?” 
 
Dl. primar Viorel Arion : 
„…al viceprimarului, sau al primarului…orientativ.” 
 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Orientativ? Am crezut că ştiŃi, din moment ce aŃi candidat ca şi primar şi aŃi câştigat.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Cum spunea şi dl. consilier Magaon, până acum Parcul Industrial a avut 3 angajaŃi. 

Din cei  angajaŃi unul este dl Klusch care este administrator, are un contabil şi un inginer de 
specialitate. Activitatea Parcului Industrial s-a limitat la a aştepta, din câte ştiu eu până acum, oferte 
depuse la primărie. Se tinde ca pe viitor Parcul Industrial să aibe o viziune proprie să încerce să 
atragă investitori şi să se dezvolte singur, să nu mai stea pe umerii primăriei. Acesta este şi motivul 
pentru care se fac angajări şi probabil că se va aştepta şi rezultate de la cei care vor fi 
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angajaŃi….când îŃi faci firmă, angajezi oameni şi îŃi începi activitatea, nu poŃi începe activitatea şi 
apoi să faci angajări…” 

 
Dl. Dan Nicolae Robert:  
„Dar are deja angajaŃi. Eu ştiu că dvs. ca şi investitor privat, şi sunt mulŃi la masa asta, 

în momentul în care îŃi măreşti activitatea angajezi, nu angajezi ca să-Ńi măreşti activitatea. S-au, 
aici faci cum crezi, dacă ai comenzi, depinde de activitatea fiecăruia. Nu cred că este cineva care 
angajează 100 de oameni şi apoi aştepŃi să vezi dacă ai ceva de lucru. Eu nu cred aşa ceva. Eu 
cred că ai de lucru şi atunci angajezi oameni, din punctul meu de vedere.” 

 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Pe noii angajaŃi care vor fi la Parcul Industrial, probabil că dvs. ca şi consilier o să-i 

puteŃi trage la răspundere peste 2-3 ani. Să-i întrebaŃi ce aŃi făcut în mandatul pe care l-aŃi avut.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Dl. Dan Nicolae Robert:  
„O să revin peste un an cu întrebarea de azi, dacă activitatea Parcului Industrial s-a 

îmbunătăŃit prin  angajarea de noi oameni.” 
 
Dl. Balo şin Nicolae:  
„Corect.” 
 
Dl. Cazan Florian:  
„ Vreau să spun şi eu ceva. Este vorba despre nişte compartimente importante. Nu 

ştiu dacă o firmă poate funcŃiona fără compartiment juridic, contabilitate.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„La o firmă de 3 angajaŃi, angajaŃi jurist pe perioadă nedeterminată…suntem copii. 

SpuneŃi-mi dvs. o firmă cu 3 angajaŃi care are jurist.” 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 
poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 

 
Dl. Cazan Florian:  
„…sunt firme care sudează Ńevi şi întocmesc contracte zi de zi.” 

 
Dl. Magaon Jane:  
„…să vă explic, ca să înŃelegeŃi…” 
 
Dl. Cazan Florian:  
„Să înŃelegeŃi dvs. că firma aceasta semnează contracte.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„Parcul Industrial a funcŃionat din 2002, dar dvs. nu aŃi vrut să înŃelegeŃi, în Parcul 

Industrial nu s-au adus mai mult de 100 de angajaŃi din afară. Câte firme sunt din afară? PuŃine, 
sunt 2-3, restul şi-au mutat activitatea în altă parte. AngajaŃii au rămas aceeaşi. Dvs. nu vreŃi să 
spuneŃi lucrurile acestea. AngajaŃii sunt tot aceia care au fost înainte. Dvs. nu cunoaşteŃi ce 
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contracte s-au făcut şi câŃi fac contractări şi ce taxe iau, că ajung de Parcul Industrial, mâine-
poimâine să nu mai poată pentru că o să plece deoarece nu mai pot să plătească taxă. În loc să-i 
ajutăm să-i menŃinem să se organizeze, noi îi distrugem, pentru că nu poate să trăiască nimeni fără 
bani, iar ei trăiesc din taxele de administrare.” 

 
Dl. Cazan Florian:  
„S-a mărit taxa de administrare?” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„…dar asta va urma, şi nu mai ai de unde să dai, s-au dacă nu, va suporta Primăria 

cheltuielile la angajaŃi…e punctul meu de vedere….” 
 
Dna Ghenea Silvia:  
„ Eu mă bucur că aŃi făcut o critică, dar de ce nu gândiŃi în perspectivă? Poate că 

Parcul Industrial nu va mai fi ce a fost.” 
 
Dl. Magaon Jane:  
„ÎntrebaŃi-l pe dl. Klusch, câte firme au interes pentru Parcul Industrial. SpuneŃi-ne câte 

firme au interes pentru Parcul Industrial? Că eu vreau să se facă angajări, dar să avem prima dată 
firme, intenŃii serioase să vină în Hunedoara, ne bucurăm, scăpăm de şomeri, ….scăpăm de multe.” 

 
Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinŃă. 
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă cu 13 voturi „pentru”, 4 voturi „împotrivă” (Dan Nicolae 
Robert, Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) şi 1 „abŃinere”(Vasilescu Tatiana). 

Art. 1 se aprobă cu 13 voturi “pentru” şi 1 vot ”împotrivă” ( Dan Nicolae Robert ) şi 4  
voturi ”abŃinere” ( Magaon Jane, Vasilescu Tatiana, Artean Mircea, BucaleŃ Marian ). 

Art. 2 se aprobă cu 13 voturi “pentru” şi 4 voturi „împotrivă” (Dan Nicolae Robert, 
Artean Mircea, BucaleŃ Victor, Magaon Jane) şi 1 „abŃinere”(Vasilescu Tatiana). 

Hotărârea nr.161/2012 se aprob ă cu 13 voturi “pentru” şi 4 voturi „împotriv ă” 
(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane) şi 1 „ab Ńinere”(Vasilescu 
Tatiana).  
 

Dl. Balo şin Nicolae:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data de 10.08.2012 

 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului Hunedoara, pe 
anul 2012. 

Hotărârea nr.156/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
     2. Proiect de hotărâre privind aprobarea participării delegaŃiei municipiului Hunedoara la Carnavalul 

Istoric „Savaria” ce va avea loc în oraşul înfrăŃit Szombathely-Ungaria, în perioada 24-26 august 
2012. 

Hotărârea nr.157/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

3. Proiect de hotărâre privind  alocarea sumei de până la 3.500 lei, din bugetul local al municipiului 
Hunedoara,  pentru acoperirea unor cheltuieli care urmează a fi efectuate cu prilejul organizării 
festivalului "Miss Romanca Hunedoara 2012". 

Hotărârea nr.158/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea asocierii  Municipiului Hunedoara cu S.C. „KOMORA 
ANIFLOR” S.R.L. în vederea organizării şi desfăşurării „Festivalului Berii” în Municipiul Hunedoara, 
în perioada 31.08.2012-02.09.2012. 

 Hotărârea nr.159/2012 se aprob ă se aprob ă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi 
„împotriv ă”(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane) 

 
 

5. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AcŃionarilor la S.C. ECO SID S.R.L. Hunedoara.  

Hotărârea nr.160/2012 se aprob ă cu 14 voturi „pentru”, 4 voturi 
„ab Ńineri”(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane). 

 
 

6. Proiect de hotărâre privind  acordarea unui mandat special împuternicitului Consiliului Local  al 
Municipiului Hunedoara în Adunarea Generală a AsociaŃilor la S.C. PARC INDUSTRIAL S.R.L. 
Hunedoara. 

Hotărârea nr.161/2012 se aprob ă cu 13 voturi “pentru” şi 4 voturi „împotriv ă” 
(Dan Nicolae Robert, Artean Mircea, Bucale Ń Victor, Magaon Jane) şi 1 „ab Ńinere”(Vasilescu 
Tatiana).  
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 


